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Bucak Teknoloji Fakültesi Öğrenci Memnuniyet Anketi 
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Öğrencilerin Bucak Teknoloji Fakültesi Hakkındaki Görüşleri 

Olumlu Yanıtlar 

• Öğretim elemanları iyi olduğunu düşünüyorum. 

• Öğretim üyelerinin öğrencilerle iletişimi çok iyi olduğu kanısındayım. 

• Bazı hocaların ders anlatımından memnunum. 

• Öğretim elemanları kendi alanlarında başarılı ve bilgilerini öğrencilere yeterli düzeyde aktarıyorlar. 

• İdari personeli gayet iyi olduğunu düşünüyorum. 

• Öğretim elemanlarımız, idari personellerimiz ve yöneticilerimizin bizlere yaklaşımı ve motive edici 

davranışlarından oldukça memnunum. Hep birlikte bucak teknoloji fakültesini daima ileriye taşımak 

dileğiyle. 

• Bu üniversite benim hayalimdi. Kazandım, güzel bir şekilde bitireceğim ve üniversitemizi ve 

fakültemizi her yerde gururla anacağım 

• Hocalarımız anlayışlı ve ellerinden geleni yapıyorlar. Dersleri uygulamalı olarak gördüğümüzde daha 

çok faydalı olduğu söylendiğinden beri hocalarımız önem gösteriyor. 

• Öğretim elemanları ilgili ve bilgili. 

• Akademik anlamda etkili bir eğitim almak. 

• Öğretim görevlileriyle kolay iletişim kurabilmemiz açısından memnunum. 

• Rahat biten bir okul olduğunu düşünüyorum. 

• Öğretim elemanları ders saatlerini verimli kullanıyor. 

• Eğitim konusunda bazı derslerden memnunum. 

• Gelecek kaygımın bitmesine yardımcı oldu artık gelecek kaygısı duymuyorum. 

• Sektörde iş imkânı fazla ayrıca farklı alanlara yönelme imkânı sunmaktadır. 

• Herkesin samimi ve içten olduğunu düşünüyorum. 

 

Olumsuz Yanıtlar 

• Öğrencilerin zaman geçireceği ve birlikte proje yapabilecekleri ortamın çok çok az olması. 

• Fakültede bilgilendirme eksikliği olduğunu düşünüyorum. Biraz daha özen gösterilmeli.  

• Okulun öğrencileri yok sayması, hiçbir etkinlik faaliyet yapılamaması. Öğrencileri bu kadar 

görmezden gelmelerinden şikayetçiyim. 

• Kültürel ve sportif aktiviteler yetersizliği, öğrenci kulüplerinin olmaması, üniversite ortamının yeterli 

düzeyde olmaması. 

• Öğrencilere motivasyon sağlayacak hiçbir etkinlik yapılmamaktadır. 

• Ana kampüste olmamasından şikayetçiyim. Fakültemizde çalışma alanı kısıtlı bulmaktayım. 

• Biraz daha kampüse bağlı olduğumuzu ve oraya daha rahat erişmeyi isterdim. 

• Öğretim elemanlarımızla birlikte etkili olarak teknoloji fuarlarına turlar ve geziler, yenilikleri 

öğrenmek adına farklı aktiviteler yapılmasını çok isterim. Bir de arkadaşlarla birlikte İngilizce dersi 

istememize rağmen henüz bir İngilizce öğretim elemanı gelmedi ve öğrenmek isteyenlere İngilizce 

kursu verilmeli diye düşünüyorum. 
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• Kütüphane, çalışma ortamı eksikliği, okulun erken saatte kapanması, güvendiklerin ders çalışırken 

okulu kapatacaklarını söylemesi ve dışarı çıkarmaları, ana kampüse kütüphaneye ulaşımın fakülte 

tarafından sağlanmaması, sosyal etkinlik yetersizliği. 

• Öğrencilerin çalışma ortamı çok az kütüphane öğrenciler için çalışma ortamı haline getirilmesi gerekli. 

Üniversitenin bahçesi düzensiz dikenli otlar var bu yerler öğrencilerin kullanabileceği oturma alanı 

çalışma alanı gibi ortamlar olsa daha güzel olur. Konferans salonunun bakıma ihtiyacı var bunu 1. 

Dönem söyledik ancak hiçbir şey yapılmadı o vakitte. Bucakta yapılabilecek aktivite çok az geziler 

düzenlense güzel olur. 

• Fakültede yeterince etkinlik, konferans yapılmaması aynı zamanda laboratuvarların yetersiz olması. 

• Bölümümden memnunum fakat fakülte hiç gelişmemiş, etkinlik ve aktivite yok, çevresinde de pek 

yapılabilecek bir şey yok, kendimizi geliştirmemiz için açılmış (müzik, resim, fotoğrafçılık, dans vb.) 

kulüpler yok. Fakültemizde yetenekli birçok insan var ama bunların gelişmesi için pek bir şey 

yapıldığını düşünmüyorum. 

• Çoğu Teknoloji bölümü sınıfında LAN bağlantısı imkânı olmaması çoğunlukla bilgisayara not almak 

dersi onunla birlikte işlemek istiyoruz ama ne bilgisayar şarjı için ne Lan kablosuyla internet imkânı 

var. 

• Etkinlik yapılma konusunda eksikler olduğunu, yapılan etkinliklerin kapsamlı olmadığını, öğrencilere 

tam anlamıyla yön verilmediğini düşünüyorum. 

• Eğitim kalitesini ve etkinliklerin yetersiz olduğunu düşünüyorum. 

• Öğretim üyelerine ulaşmak zor. Kendi alanınıza yöneliminiz sınırlı ve dersler buna zor izin veriyor. 

Seçmeliler kısıtlı bu da bunu zorlayan bir diğer etken oluyor. 

• Erasmusa gönderilen öğrenci sayısı az. 

• Hocalarımızın çoğu alana olanak sağlaması ama bazı alanlarda yetersiz olup ve derslerin açılmaması 

örnek olarak oyun geliştiricisi olma yolunda ilerlerken o tarz derslerin isimleri ve temelleri olup ama 

açılmaması bu yönden olumsuz tabi yeterli akademisyen ya da o alanda akademisyen olmamasından 

kaynaklı olduğunu düşünüyorum. 

 


